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Referat 

Samarbeidsmøte mellom Advokatforeningen og Oslo tingrett 

 

Møtedato: 18.11.2024 

Møtested: Møterom 737 

Møtetid: Kl. 14.00 – 15.30 

 

Tema: Avgjørelse/Oppfølging/meningsytring/informasjon: 

U18 hurtigspor 

 

Sorenskriver orienterer om U18 hurtigspor:  

I arbeidet med å utvikle hurtigsporet for U18-saker er Oslo tingrett 

opptatt av å samarbeide med forsvarerne. Vi har i mange år hatt med 

noen/invitert noen av de faste forsvarerne til våre halvårlige møter 

med aktørene i U18-saker. Disse er nå invitert med i arbeidsgruppen 

som er etablert for å få på plass Hurtigsporet. Siden det kan være 

vanskelig for advokater å møte på dagtid skal vi også ha møte med 

dem etter arbeidstid tirsdag 26. november. Disse advokatene er: 

Marijana Losic, Kathrine Grøndal, Henriette Willix og Stian Mæland.  

Hvis Advokatforeningen ønsker å ha med noen i tillegg til dette, så er 

selvfølgelig i orden.  

Advokatforeningen så ikke behov for å ha flere med enn de som er 

nevnt. 

Status på arbeidet med 

implementering av 

veileder for sivile saker 

 

Avdelingsleder og tingrettsdommer Hanne Sofie Bjelland orienterte 

om arbeidet med implementering av veileder for sivile saker. Det er 

stort fokus på planmøtene, som nå i hovedsak vil gå som videomøter. 

Oslo tingrett har satt opp kollegaveiledning i forbindelse med 

gjennomføring av planmøter. Det er også satt opp møter i regi av DA 

mellom dommere og advokater over nyttår. 

 

Tilbakemeldinger på implementering av veileder for sivile saker, fra 

Advokatforeningen: 

Deltakere: 

Yngve Svendsen 

Kari Gitmark 

Hanne Sofie Bjelland 

Espen Bjerkvoll 

Trygve Staff 

Caterina Håland Gaeta 

Linnea Alexandra 

Barberini 

 

 

Forfall: 

Anne Margrethe Lund 

 

 

Referent: 

Mariann Rasch Sandvik 
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Implementeringen er fremdeles på et tidlig stadium, men det har 

kommet inn noen tilbakemeldinger. At domstolen stiller spørsmål ved 

kostnader før planmøte, er meget positivt. Noen har ikke merket så 

stor forskjell når det kommer til den skreddersydde innkallingen, 

mens andre synes det er stor forbedring i innkallingene fra Oslo 

tingrett. Det er kommet positive tilbakemeldinger på at planmøtene nå 

går som videomøter og ikke telefonmøter. Det er også positivitet 

knyttet til tilskjæringer av sak og mindre opplesning av 

dokumentbevis, da det oftere er en omforent leseliste som dommer og 

partene leser i forkant. Dette fungerer bra og fører til økt tillit.   

 

Arbeidet med 

normering av 

rettsmøtetid 

Oslo tingrett har fått skriftlige innspill fra blant annet 

Advokatforeningen til arbeidet med normering av rettsmøtetid. 

Sorenskriver har invitert til møter med advokater fra 

Advokatforeningen, Regjeringsadvokaten, kommuneadvokaten i Oslo, 

LO og NHO, før forslaget til prøveordningen ferdigstilles. 

Prøveordningen vil trolig ha en varighet på 3 år, med oppstart i første 

del av 2025.   

 

 

Status opptak av 

hovedforhandlinger 

 

- Avdelingsleder og tingrettsdommer Espen Bjerkvoll orienter om status 

på arbeidet med opptak av hovedforhandlinger:  

− Domstolen vil komme i gang med opptak i løpet av høsten 

2025. 

− Det vil være opptaksutstyr i mange saler i Oslo tingrett. 

− Det er ennå noen utfordringer ifb. saker hvor man benytter 

tolk og man trenger to lydspor. Det jobbes med å finne en 

løsning på dette.  

− Lydfilene vil bli tilgjengeliggjort for advokatene i saken i 

Aktørportalen.  

− Man vil jobbe for at lydfilene tilgjengeliggjøres så fort som 

mulig.  

− Oslo tingrett ønsker gjenbruk i lagmannsretten, men i hvilken 

utstrekning – og hvordan – dette skal skje, håndteres av 

lagmannsrettene og departementet.   

− Det kommer mer informasjon om dette når det nærmer seg 

oppstart. 

 

Tilgjengeliggjøring av 

dokumentsamlinger 

  

Advokatforeningen ønsker å få tilgang til dokumentsamlingen på et 

tidligere tidspunkt enn i dag, dersom det er mulig.  

− Advokatene kan få tilgang til dokumentsamlingen når som 

helst, om de ber om dette. Saksbehandlerne i domstolen kan 

raskt lage dokumentsamling og legge ut filen i Aktørportalen. 

Ellers lagres samlingen automatisk 10 dager før oppstart. 

Dette er viktig å markedsføre ut til advokatene.    
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Det er spørsmål om hvorfor ikke løsningen i Aktørportalen som tillater 

å laste ned og slå sammen flere PDF-filer fungerer: 

− Denne funksjonen skapte systemfeil ifb. synkroniseringen opp 

mot Lovisa, så DA måtte skru av denne løsningen. DA 

orienterer om at dette i overskuelig fremtid vil bli som det er i 

dag.   

 

Oslo tingrett ønsker en funksjon med tidskronologisk 

dokumentsamling. Det jobbes fortsatt med dette, men denne 

funksjonen har ikke høyest prioritet, da det er andre punkter som 

haster mer å få på plass. Dommerne har heller ikke tilgang til en slik 

løsning. Det er forståelse for at dette skaper mer arbeid og høyere 

kostnader for klientene, og at dette er ubeleilig. 

 

Bjerkvoll har fått en oppskrift på tidskronologiske bokmerker. Han vil 

oversende denne til Advokatforeningen, slik at oppskriften kan deles 

med medlemmene. 

 

Det er også et ønske om at Borgarting skal benytte seg av 

dokumentoppsettet til Oslo tingrett, men slik er det ikke i dag.       

 

Løsning når visnings-

PC forsvinner fra 

rettssalene 

- Det har vært en prosess med DA ifb. fjerning av visnings-PCer, og 

PCene vil ikke forsvinne fra sal. Det skal videreføres en midlertidig 

løsning frem til påsken 2026, og det jobbes med å utarbeide nye 

interne løsninger i løpet av denne tiden. 

-      

Øking av ressurser ifb. 

hurtigsporet for U18-

saker  

I forbindelse med opprettelse av hurtigspor for U18-saker har Oslo 

tingrett fått tildelt midler til å ansette to nye dommere, og en ekstra 

saksbehandler. Det har vært intervjuer på dommerstillingene og 

sorenskriver har avgitt sin uttalelse til innstillingsrådet. 

Dommerstillingene blir forhåpentligvis behandlet i statsråd før jul. 

Borgarting lagmannsrett har også fått midler ifb. hurtigsporet, men 

politiet har så langt ikke øremerkede midler til dette.  

 

Oppstart for hurtigsporet vil være 1. desember 2024. 

Advokatforeningen kom med et innspill om å holde rettsmøter 

utenom vanlig kontortid. Oslo tingrett tar med innspillet inn i det 

videre arbeidet. 

 

Samarbeidsavtale med 

Scandic for tiltalte som 

er utenbysboende 

 

Borgarting lagmannsrett har en avtale med Scandic som benyttes ved 

fremmøte av tiltalte som er utenbysboende. Oslo tingrett har samme 

avtale som lagmannsretten, og det er straffesaksavdelingen som følger 

opp dette hos Oslo tingrett.  

 

Eventuelt Direktøren orienterer om at Hotel Rosenkrantz kan tilby rabatt til 

aktører i tingretten. Advokatforeningen vil informere sine medlemmer 

om dette når detaljene er på plass.  
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